
Wloctawek, 29.09. 2020r

Andrzej Gotqbieski

Radny Rady Miasta Wioclawek

Pan

dr Marek Wojtkowski

P re zyd e nt M i a sto Wlactaw e k

Szanowny Panie Prezydencie

W imreniu pracownikow administracji wloclawskich jednostek oSwiatowych zwrac.:m siq z

prosba o przeanalizowanie wysoko$ci ich wynagrodzeri.

Pragnq nadmienii, iz od wielu lat wynagrodzenia te nie ulegajq zmianie iobecnie ksztattujq

siq na poziomie najniiszej krajowej. Wzrost najniiszej krajowej oraz uwolnienie dodatku

stazowego spowodowafo splaszczenie wynagrodzed, czyli zmniejszenie siq r62nicy w pensJl

pracownikdw o roznych kwalifikacjach i umiejqtno6ciach zawodowych.

Biorqc pod uwagq Rozporz4dzenie Rady Ministr6w z dnia 1.5maja 20l"8roku ( D2.U.2018

poz. 936) w sprawie wynagrodzenia pracownik6w samorzqdowych, wynagrodzenie
pracownikow administracji wtoctawskich plac6wek oswiatowych jest nieadekwatne w

stosunku do minimalnych wymagai kwalifikacyjnych stawianych przez te ustawq. Zadania

stawiane pracownikom administracji wymagajq wiedzy i umiejqtnosci na poziomie znacznie

wYzszym nii pracownikow obslugi. Spoczywa na nich duia odpowiedzialno$d za prawidtowe

fu n kcjonowan ie poszczeg6lnych placdwek.

Bardzo proszq o rozwaienie moiliwo(ci ujednolicenia wynagrodzenia za pracq na danym

stanowisku we wszystkich jednostkach oswiatowych.


